
 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Artura Czaplińskiego 
w sprawie inwestycji drogowej na drodze wojewódzkiej nr 541 w gminie Lubowidz 

odpowiadając na Pana interpelację z 3 lipca 2020 r. w sprawie inwestycji drogowej na drodze 
wojewódzkiej nr 541 w gminie Lubowidz poniżej przedstawiam informacje: 

Ad. 1  

Wzdłuż rozbudowywanej drogi wojewódzkiej nr 541 nie planuje się ustawienia ławek ani koszy na 
śmieci, ponieważ należy to do zadań własnych Gmin, na terenie których przebiegają drogi 
wojewódzkie. Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie zlecił opracowanie 
dokumentacji pn.: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 541 na odcinku od km 38+170 do km 
38+662 oraz od km 39+268 do km 51+500 na terenie gmin: Lubowidz i Żuromin”.  Dokumentacja 
ta została uzgodniona między innymi z władzami lokalnymi miejscowości przez które prowadzona 
jest trasa rozbudowywanej drogi wojewódzkiej nr 541 i nie wzbudziła pod tym kątem zastrzeżeń.  

Przekazując powyższe informuję, że po podpisaniu stosownych dokumentów Zarząd 
Województwa może wyrazić zgodę na udostępnienie terenu w celu ustawienia ww. urządzeń.  

Ad. 2 

Nie ma planów dotyczących budowy obwodnicy Lubowidza. Droga ta nie została także ujęta  
w obowiązujących dokumentach planistycznych (przyjętych uchwałą nr 22/18 Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego z dnia 19 grudnia 2018 r.) tj. w Planie Zagospodarowania 
Przestrzennego Województwa Mazowieckiego. Obecnie realizowana jest inwestycja dotycząca 
rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 541 na odcinku od km około 55+328 do km 72+775 (tj. przez 
Lubowidz, Bieżuń, Zieluń, Franciszkowo, Jonne), która znacznie poprawi warunki ruchu lokalnego.  


